
Zápisnica z 11. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

 

 

Deň konania: 7. februára 2024  

Miesto konania: Zasadacia miestnosť miestneho úradu 

Zasadnutie viedol: Mgr. Ing. Miloš Ihnát – starosta mestskej časti 

Začiatok zasadnutia: 8.00 hod. 

Koniec zasadnutia:  8.35 hod. 

Prítomných: 10 poslancov 

Ospravedlnení: Mgr. Mária Horváthová, Mgr. Tomáš Jurkovič 

Zvukový záznam bol vyhotovený na diktafón. Hlasovalo sa aklamačne. 

Zapisovateľka: Ing. Veronika Ďurišinová 

Overovatelia zápisnice: Miroslav Janitor, PhDr. PaedDr. Uršula Ambrušová, PhD., MBA 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program: podľa priloženej pozvánky 

 

Bod č. 1 – Otvorenie  

Zasadnutie otvoril starosta mestskej časti Miloš Ihnát, ktorý informoval o 

ospravedlnenej neprítomnosti Mgr. Márie Horváthovej, Mgr. Tomáša Jurkoviča. 

Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice zo zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva  

Za overovateľov zápisnice starosta mestskej časti určil poslanca Janitora a poslankyňu 

Ambrušovú. Za zapisovateľku určil p. Ďurišinovú. 

 

Bod č. 3 – Voľba návrhovej komisie 

Uznesenie číslo 193/2024 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade so 

znením  druhej vety  § 9  ods. 7 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho 

zastupiteľstva 

volí návrhovú komisiu  

pre 11. zasadnutie miestneho zastupiteľstva v zložení: 

 

Mgr. Eva Zummerová 



PhDr. PaedDr. Uršula Ambrušová, PhD., MBA 

 

Hlasovanie:  9/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 4 – Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

Návrh programu 11. zasadnutia miestneho zastupiteľstva obdržali poslanci v súlade s 

rokovacím poriadkom miestneho zastupiteľstva elektronicky, bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovom sídle mestskej časti. Bol prerokovaný a schválený miestnou radou. Na schválenie 

zverejneného návrhu programu zasadnutia postačuje nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov. 

Uznesenie číslo 194/2024 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 10  

ods. 1 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva v súlade s ustanovením § 

12 ods. 5 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

schvaľuje 

zverejnený program 11. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce  

 

Hlasovanie:  9/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 5 – Zachovanie Stanice Ťahanovce Mestskej polície mesta Košice 

P. starosta Ihnát poprosil veliteľa mestskej polície p. Geršáka o informácie ohľadom aktuálnej 

situácie v spojitosti s mestskou časťou Košice-Sever. 

P. Geršák predstavil veliteľa mestskej polície Košice-Sever, p. Petra Pavka a oboznámil 

prítomných s tým, že keďže je v MČ Košice-Sever zabezpečená 24-hodinová hliadka a v MČ 

Košice-Sídlisko Ťahanovce a v obci Ťahanovce je momentálne zabezpečená hliadka od 7.00 do 

19.00 hod. tak v prípade potreby je v nočných hodinách privolaná hliadka zo Stanice Sever 

Mestskej polície mesta Košice. 

P. starosta Ihnát upozornil na to, že väčšina kriminálnych činností je vykonávaná v noci 

a príchod hliadky z inej stanice je neskorší a môže trvať aj hodinu. 

P. Geršák doplnil, že stanica Sever zabezpečuje pomerne veľké územie, vrátane Kavečian. 

P. Mazák sa opýtal, či by bolo možné upraviť čas, v ktorom je hliadka vykonávaná 



P. Geršák odpovedal, že všetky zmeny musia byť konzultované vedením mestskej polície. 

Dodal, že došlo k personálnemu zlúčeniu skôr spomínaných staníc. 

P. Mazák vyjadril obavu, že pri personálnom znížení o jednu tretinu sa všetka pozornosť 

upriami na parkovanie. 

P. Geršák odpovedal, že i naďalej je nutné zabezpečovať kompletne verejný poriadok, no 

kladie sa dôraz na to, čo si občania žiadajú a to je na 60 – 70 % statická doprava. 

P. Fedoročko sa opýtal na aktuálny personálny stav Stanice Ťahanovce Mestskej polície mesta 

Košice. 

P. Geršák informoval o tom, že donedávny personálny stav klesne z počtu 17 osôb na 14. 

V priebehu diskusie k bodu č. 5 sa dostavila p. Slivenská, preto je počet hlasujúcich v ďalšom 

hlasovaní navýšený o jeden hlas v porovnaní s predchádzajúcimi hlasovaniami. 

Uznesenie číslo 195/2024 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

a) vyjadruje nesúhlas 

s obmedzením činnosti Mestskej polície mesta Košice, Stanice Ťahanovce 

b) žiada 

zachovanie Stanice Ťahanovce ako samostatnej zložky Mestskej polície mesta Košice 

c) žiada  

starostu a poslancov zvolených do Mestského zastupiteľstva v Košiciach za mestské 

časti Košice-Sídlisko Ťahanovce a Ťahanovce o predloženie návrhu uznesenia na 

najbližšie rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach, ktorým požiadajú o analýzu 

dôvodov obmedzenia činnosti Mestskej polície mesta Košice, Stanice Ťahanovce. 

 

Hlasovanie:  8/za  0/proti   2/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 6 – Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2024 – 1. 

zmena rozpočtu 

P. Pavúk informoval o priebehu 4-hodinového zasadnutia finančnej komisie, kde sa riešila 

prvá zmena rozpočtu. Poďakoval všetkým zapojeným zamestnancom miestneho úradu. 

V časti bežných príjmov sa vychádzalo z predpokladu že príjmy budú také, aké boli minulého 

roku. Vo výdavkovej časti sa škrtalo, program 1 – 5 400,- €, program 2 – 1 500,- €, program 3 

– 3 000,- €, podporná činnosť – 27 200,- €, podnikateľská činnosť – 4 000,- €. Rezervnému 

fondu sa bude potrebné venovať až na ďalších rokovaniach, vzhľadom na to, že nie je 

uzavretý, odsúhlasený a bude potrebné ešte stanovisko audítora. Ďalej p. Pavúk hovoril 

o parkovisku na Berlínskej ulici a objasnil, že vzhľadom na to, že ešte nebolo vydané stavebné 



povolenie, nie je možné kvantifikovať všetky náklady a výdavky. Vzhľadom na to predpokladá, 

že termín na splnenie všetkých povinností, 31. 5. 2024, kt. bol daný, nebude možné dodržať. 

Uviedol ako príklad „prepojenie Hanojská – Ázijská trieda“, kde bolo požiadané o kolaudačné 

rozhodnutie začiatkom novembra a doteraz na Stavebný úrad čaká a to sú situácie, kt. sa 

nedajú nijako ovplyvniť. Neskôr vyzval poslancov, kt. by mali záujem zúčastniť sa rokovania so 

spoločnosťou MPV Družstvo, aby sa zapísali do pozmeňujúceho návrhu. 

Uznesenie číslo 196/2024 

Pozmeňujúci návrh poslanca Ing. Jána Pavúka 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

a) schvaľuje 

vypustenie kapitálového výdavku z podprogramu 5.4 Stavebné úpravy – stavba 

„Parkovisko na Berlínskej č. 1 – 6 a 19 – 24“ z programu 5. Doprava, z dôvodu 

požiadavky na ďalšie rokovania za účelom dohody o podmienkach týkajúcich sa 

legalizácie parkoviska Berlínska, najmä v období po 1. 6. 2024. 

b) žiada starostu, 

aby zabezpečil spoločné rokovanie na úrovni: poverení poslanci podľa písm. c) 

uznesenia, starosta, poverení zamestnanci úradu, spoločnosť MPV Družstvo, a to za 

účelom dohody o podmienkach týkajúcich sa legalizácie a ďalšieho využitia 

parkoviska Berlínska. 

c) poveruje poslancov  

Ing. Jána Pavúka, Ing. Štefana Bereša, Mgr. Tomáša Jurkoviča, aby sa zúčastnili 

rokovania(í) so spoločnosťou MPV Družstvo, za účelom dohody o podmienkach 

týkajúcich sa legalizácie a ďalšieho využitia parkoviska Berlínska. 

 

Hlasovanie:  10/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 197/2024 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14  

ods. 3 písm. d)  zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov 

schvaľuje 

1. zmenu programového rozpočtu mestskej  časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 

2024 v zmysle pozmeňujúceho návrhu poslanca Pavúka – uznesenie č. 196/2024. 

 

 

Hlasovanie:  9/za  0/proti   1/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  



Bod č. 7 – Záver 

P. starosta Ihnát sa poďakoval za účasť a uzavrel rokovanie miestneho zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Miroslav Janitor 

 

PhDr. PaedDr. Uršula Ambrušová, PhD., MBA 

 

 

 

 

       Mgr. Ing. Miloš Ihnát 

                       starosta mestskej časti 

 

 

 

  

Za správnosť:  JUDr. Beáta Zemková 

 

Zapísala: Ing. Veronika Ďurišinová 

 

 

 


